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         College Reg No.: 157 

 

Memorandum of Understanding (MOU) 

 

Between:  

China Qingdao Technician College (hereinafter referred to as "QTC") And  

IBT College (hereinafter referred to as "IBTC") 

Objective:  

The parties herein agree to establish a cooperative partnership to develop the new IBT 

College Edevu Campus in Papua New Guinea (PNG) with the aim of supporting human 

resources development in PNG and contributing to the realization of PNG Vision 2050 goals. 

1. Scope of Cooperation:  

1.1 QTC agrees to provide expertise, technical support, and guidance in the planning, design, 

and establishment of the IBT College Edevu Campus.  

1.2 IBT agrees to collaborate with QTC in the implementation of educational programs, 

curricula development, and capacity building activities for faculty and staff. 

2. Responsibilities:  

2.1 QTC Responsibilities: 

• Provide technical expertise and best practices in college campus planning and 

development. 

• Assist in curriculum development based on industry demands and technological 

advancements. 

• Conduct training programs and workshops for IBT College faculty and staff. 

• Facilitate knowledge transfer and exchange programs between QTC and IBT College. 

 2.2 IBTC Responsibilities: 

• Provide necessary resources and support for the establishment of the new campus. 

• Collaborate with QTC in curriculum development and educational program 

implementation. 

• Ensure compliance with PNG regulatory requirements and standards. 
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• Promote cultural exchange and understanding between Chinese and PNG 

educational institutions. 

3. Duration:  

This MOU shall commence on the date of signing and remain in effect for a period of [insert 

duration, e.g., three years], unless terminated earlier by mutual agreement in writing. 

4. Intellectual Property Rights: 

 Both parties shall respect each other's intellectual property rights and agree to cooperate in 

protecting and managing intellectual property developed or used during the partnership. 

5. Financial Arrangements:  

Financial arrangements and resource contributions shall be mutually agreed upon in 

separate agreements or addendums to this MOU as needed. 

6. Dispute Resolution:  

Any disputes arising from the interpretation or implementation of this MOU shall be 

resolved amicably through consultation and negotiation between the parties. 

7. Confidentiality:  

Both parties agree to maintain the confidentiality of information shared during the 

partnership and not disclose sensitive information without prior consent. 

8. Governing Law:  

This MOU shall be governed by and construed in accordance with the laws of Ppeople’s 

Republic of China, and Papua New Guinea. 

签署单位： 

For China Qingdao Technician College:  

Signature:  

 

 

___________________________ 

Name:  Mr. Gao Zongsheng 

Title:  Principle 

Date: 05.02.2024 

 

 

For China Qingdao Technician College:  

Signature:  

 

 

_________________________________ 

Name: Mr. Yunyang (Sunny) Sun 

Title:  CEO 

Date: 02.02.2024 
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意向书 

 

甲方： 

中国青岛技师学院（以下简称“QTC”） 

地址： 

法定代表人： 

联系方式： 

 

乙方： 

巴新商业及技术学院（以下简称“IBTC”） 

地址：PORTION 445 GANAGE STREET 6 MILE, NCD. PAPUA NEW GUINEA 

法定代表人：孙韵扬 

联系方式：+61451154615 

 

一、合作意向： 

甲乙双方基于友好合作关系和互惠互利的原则，本着共同促进巴布亚新几内亚（PNG）人力资

源发展，助力实现 PNG Vision 2050目标的愿望，就以下合作事宜达成如下意向： 

 

1. 合作范围： 

1.1 QTC将利用其先进的理念和资源，在 IBT学院 Edevu校区的规划、设计和建设方面提供专

业的技术支持和指导。 

1.2 IBT将与 QTC合作，共同开展教育项目，制定课程，并为教职员工提供能力建设活动。 

 

2. 合作内容： 

2.1 QTC责任： 

• 在学校校园规划和发展方面提供技术专业知识和最佳实践。 

• 根据行业需求和技术进步，协助制定课程。 

• 为 IBT学院的教职员工开展培训项目和研讨会。 

• 促进 QTC与 IBT学院之间的知识转移和交流项目。 

2.2 IBTC 责任： 

• 为新校区建设提供必要的资源和支持。 
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• 与 QTC合作制定课程并实施教育项目。 

• 确保符合 PNG的监管要求和标准。 

• 促进中巴教育机构之间的文化交流和理解。 

 

3. 合作机制： 

双方将在合作过程中建立合作机制，包括但不限于每年合作计划制定、执行情况评估、问题解

决等。 

 

4. 知识产权： 

双方尊重对方的知识产权，并同意合作保护和管理在合作过程中产生或使用的知识产权。 

 

5. 保密条款： 

双方同意保守在合作过程中分享的信息的机密性，并不会在未经同意的情况下披露敏感信息。 

 

6. 其他事宜： 

其他未尽事宜由双方协商解决，并另行签订补充协议或合作协议。 

 

签署单位： 

甲方代表（中国青岛技师学院）： 

签名：[签名] 

 

———————————————— 

姓名：高宗生 

职务：付院长 

日期：2024年 2月 5日 

盖章： 

 

 

 

乙方代表（IBT 学院）： 

签名：[签名] 

 

———————————————— 

姓名：孙韵扬 

职务：CEO  

日期： 2024 年 2 月 2 日 

盖章： 
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